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7b. Milieu: Afdoening motie 74/PS 15-12-2014 Creëren Milieudialoog 

De voorzitter licht het agendapunt toe en geeft het in bespreking. 

 

COMMISSIEBEHANDELING 

De heer De Kam (CDA) stelt voor om de motie nog niet af te doen, omdat nog geen dialoog is gestart 

voor de gehele provincie. 

 

Mevrouw Pels (GroenLinks) vraagt hoe er sprake kan zijn van een milieudialoog als niet gesproken 

wordt met alle milieuorganisaties. Ze roept GS op in de dialoog het maatschappelijk veld te 

betrekken, ook de kleinere milieuorganisaties. 

 

De heer Pieterman (50PLUS) vraagt of de gehele provincie is betrokken bij de genoemde dialoog. Het 

is goed dat de Milieufederatie meedenkt. Hij beschouwt de motie als niet-afgedaan. 

 

Ook mevrouw Rommel (VVD) beschouwt de motie als niet-afgedaan. In de motie wordt beschreven 

welke partijen betrokken moeten worden bij de dialoog. 

 

De heer Van Liere (PvdD) is niet enthousiast over het fenomeen "milieudialoog", maar hoort dat de 

indieners van de motie nu ook minder enthousiast zijn over de uitvoering ervan. 

 

Mevrouw Jellema (PvdA) vraagt of de heer Van Liere meer voelt voor een monoloog. 

 

De heer Van Liere (PvdD) vindt dit een retorische vraag. De PvdD wil dat het milieu schoon wordt. De 

heer Van Liere gaat ervan uit dat de PvdA dit standpunt ook huldigt. 

 

De heer Klein (CU/SGP) sluit zich aan bij het betoog van de PvdD. 

 

Mevrouw Alberts (SP) beschouwt de motie als niet-afgedaan. 

 

Mevrouw Jellema (PvdA) is een vurig voorstander van dialogen, zeker voor zo’n belangrijk 

onderwerp. Een dialoog is nooit afgerond, dus de vraag is of de motie als afgedaan kan worden 

beschouwd. Ze vraagt of de griffie de datum van versturen toe kan voegen als een brief per mail 

binnenkomt en denkt dat de Milieufederatie een goede bijdrage kan leveren aan de dialoog. 

 

De heer Bouberg Wilson (ONH) leest dat de motie oproept tot een bredere discussie dan nu is 

gevoerd en beschouwt de motie als niet-afgedaan. 

 

De heer Struben (D66) sluit zich aan bij het gros van de sprekers. 

 

De voorzitter constateert dat de commissie de schriftelijke antwoorden op de vragen afwacht. Het 

onderwerp wordt verder besproken in de vergadering van oktober. De commissie kan nog niet 

instemmen met het voorstel van GS om de motie 74/PS 15-12-2014 Creëren Milieudialoog als 

afgedaan te beschouwen. 

 


